
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur:
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.

1Melding mondelinge vraag voor het vragenuur

Vraagnummer : V-20-04  

Registratienummer: 

Datum raadsvergadering : 12 mei 2020

Onderwerp : Insteek Overbetuwe bij Regionale Energie Strategie

Naam indiener : Hanno Krijgsman (GroenLinks) en Elbert Elbers (PvdA)

Aan de voorzitter van de raad.

Inleiding/Aanleiding:
In het voorjaar presenteerden de gemeenten in de regio Arnhem-Nijmegen concept-kaarten 
voor de Regionale Energie Strategie, waarin de voornemens voor het opwekken van 
duurzame energie stonden opgenomen: zoekgebieden voor een minimum aantal 
zonnevelden en windmolens, waarmee het aandeel duurzame energie in de regio voldoet 
aan de provinciale ambitie om 55% duurzame energie op te wekken in 2030.
Uit de Gelderlander van 23 april begrijpen wij dat onder druk van het college van B&W van 
Overbetuwe de zoekgebieden langs de A50 en de Linge zijn geschrapt, waarmee het 
aandeel duurzame energie in de regio blijft steken op 49% in 2030.
GroenLinks en PvdA zijn van mening dat gezien de urgentie van de klimaatcrisis er alles aan 
moet worden gedaan om zo snel mogelijk de CO2-uitstoot drastisch te beperken. Wij hebben 
daarom de volgende vragen:

Vragen
1. Waarom heeft het college er, ondanks de klimaatcrisis, toch voor gekozen om de 

windmolens langs de A50 en de Linge uit de concept-kaarten te laten verwijderen?
2. Waarom heeft het college de raad niet betrokken bij deze stap?
3. In hoeverre wil het college er nog steeds alles aan doen om in 2030, voor de 

gemeente en liefst ook voor de regio, meer dan de vereiste 49% duurzame energie 
op te wekken, zodat het doel van CO2-neutraliteit eerder dan 2050 bereikt wordt?

4. Op welke manier denkt het college dit te realiseren nu in de concept-kaarten van de 
RES geen windmolens meer zijn ingetekend langs de A50 en langs de Linge?

5. In de steden is de ruimte voor zonnevelden en windmolens veel beperkter dan in de 
plattelandsgemeenten. Hoe gaat de gemeente met dit feit om bij het intekenen van 
de zoekgebieden voor zonnevelden en windmolens in de RES?

6. Onder welke voorwaarden is het college bereid om mee te werken aan een mogelijk 
initiatief om windmolens langs de A50 en andere plekken in de gemeente te 
realiseren? 
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Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden.

Ondertekening,

Hanno Krijgsman (GroenLinks)
Elbert Elbers (PvdA)


